
Wloctawek, 22 lntego 2024r

El2bieta Rutkowska
wiceprzewodnicz4ca
Rady Rady Miasta
Wloclawek

Sz. P.

dr Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

W imieniu mieszkaric6w osiedla Zazamcze prosze o naprawQ nawierzchni
ulicy Wesolej na wysokoSci wjazdu na boisko Szkoly Podstawowej nr S. Zniszczona
nawierzchnia stwarza niebezpieczeristwo zar6wno dla pieszych i dla kierowc6w.
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